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متن پرسش

بسمه تعالی. . .سلام علیکم استاد. . .بارها این سوال اذیتم کرده،که حضرت آقا بارها فرمودن که

جوانان این دوره زمونه که منظورشون نسل سوم و ما هستیم،از شهدا چیزی کم ندارند و همون روحیه

در اینا هم هست. . .بخدا قسم نمیخوام بگم اون چشم نورانی این بزرگ مرد اشتباه میبینه،اما به

خودم نگاه میکنم،اگر امثال بنده بخوایم اون جوونا باشیم که بخدا قسم سنگریزه ای هم خودمون رو در

برابر کوه عظمت شهدا نمیبینیم،اونم چه شهدایی. . .چه سنخیتی بین ما و این عزیزان رهبری میبینن

که میفرمان اینا کم ندارند. . . دوست داشتم این سوال رو پر کنم از کارنامه سیاهم ولی روم

نمیشه،نمیدونم با این همه گناه چه شباهتی بین ما و شهیدان عزیز هست؟. . .موفق باشید.

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: بحمداالله جوانان ما در فهم رهبر خود و جهتگیریهای اصلی، فوقالعاده

خوب هستند و همینکه گناهان را از خود نمیدانند، آن گناهان چون مهمان ناخوانده رفتنی است،

بیچاره شیطان که به این امید بسته که جوانان ما را مأیوس کند. موفق باشید


